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Els partits locals opinen sobre la proposta
d'adqyirir l'antiga fàbrica de Roig Marín

en infraestuctures
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Editorial

EL PERSISTENT DÈFICIT

EN INFRAESTRUCTURES CULTURALS

-

N
o és cap novetat que Benicarló arrossega una manca d'equi
paments culturals francament preocupant, fins a l'extrem que
el mateix Ajuntament -que hauria d'haver tingut interés de

crew-ne- ha ocupat sales d'entitats privades (com ara la Caixa
Rural) per a realitzar alguna de les seues activitats.

Després de la desídia municipal de desaprofitar inexplicable
ment ocasions per adquir espais per a la cultura (com ara les anti
gues naus de la fàbrica tèxtil de Fontcuberta, que l'especulació
pràcticament se les ha menjat) i de no crear-ne de nous (únicament
s'ha rehabilitat el Convent de Sant Francesc), ara es presenta una
nova oportunitat: les espaioses instal·lacions la desapareguda
fàbrica Roig-Marín.

Només cal obrir els ulls per adonar-se que les ciutats moder
nes fan una aposta clara per la creació de bones infraestructures
culturals, i que això les dota de personalitat i de dinamisme, a més
d'activar el sector econòmic de la creixent demanda de serveis. En
altres paraules, invertir en equipaments culturals beneficia tothom.

En l'aspecte esportiu Benicarló ha completat una interessant
oferta: el Camp Municipal de la Carxofa, un Pavelló Poliesportiu,
dues pistes annexes al Pavelló, una magnífica Piscina Municipal
amb una inversió econòmica complementàriaper a la pràctica
esportiva, les Pistes d'Atletisme i un ampli Camp d'Esports delimi
tat per aquestes pistes, les pistes poliesportives del passeig
Marítim i del Casal, etc. Però què passa amb els espais culturals?

El ric teixit associatiu benicarlando demanda la creació d'àm
bits físics per poder expressar-se culturalment, però la sordesa dels
successius reponsables polítics a les veus de la població acabarà
per fer malbé les expectives i les potencialitats d'aquesta ciutat

Ara hi ha una nova oportunitat d'apostar pel futur, amb l'ad
quisició per part de l'ajuntament d'un magnífic espai com és l'anti
ga fàbrica de Roig Marín i així trencar amb una desídia municipal
que sembla una maledicció.
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BENICARLÓ

€~.f0 Una carxofa ben
torradeta per als

membres de l'empresa
encarregada de gestionar la
nova Piscina Municipal,
UBAE-SEAE, la qual sense
tindre en compte al regidor
d'Esports, va convidar La
Veu a la inauguració d'a
questa instal·lació.

~·tri·
/('&C"J_"

!~,,?
l',~~f'r u? Una panissola gran ir- rasposa per al regidor

d'Esports de
l'Ajuntament de Benicarló,
Marcos Marzal, el qual va dir
que a La Veu no se la invitara
per a res.
Aquest personatge té alguna
contra aquesta casa i hauria
aclarir-lo. A La Veu tan sols

volem informar.
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La manca d'infraestuctures culturals a Benicarló

fan plantejar-se aquesta qüestió

Seria convenient adquirir
les naus de Roig Marín?

J6 REDACCiÓ

Amb els 3000 m2 que té es pot invertir en infraestuctures

En octubre
1996 van fer
suspensió
pagaments.

da empresa obtinguen les
indemnitzacions correspo
nents.

Des de la Redacció de
La Veu ens plantegem la
possibilitat d'estudiar . la
possibilitat de la compra
per part de l'Ajuntament de
Benicarló, de les naus de
Roig Marin, els quals tenen
una superfície de uns
3.000 m2. per tal d'invertir
en infraestuctures cultu
rals, ja que és una de les
mancances de la nostra
localitat.

Podem pressumir de tin
dre unes magnífiques ins
tal'lacions esportives, però
en cultura l'Auditori s'ha
quedat menut, el nou
Museu també, el Casal
Municipal està saturat, i no
tenim ni teatre ni sala d'ex
posicions pública, per tant
hem plantejat a les forces
polítiques el tema d'aques
ta inversió.

(Continua pàgina 4)

La façana de Roig Marín S.A. actualment

inferiors al 30% del que
se'ls devia.

Els terrenys van ser
hipotecats pels bancs, sent
el Central Hispano el banc
més important en l'opera
ció. Aleshores els deutes
dels sous i les indemnitza
cions pels anys treballats
van anar cap al Fons de
Garantia Salarial, però com
també l'empresa tenia la
maquinària hipotecada i els
acreedors no van posar-se
d'acord, el FOGASA no va
poder indemnitzar els tre
balladors, ja que primer
havien d'anar a subhasta
les màquines de Roig
Marín SA

En una primera subhas
ta nigú va fer front al preu
de les màquines, però en
juliol d'aquest any va tornar
a ser subhastada trobant
uns compradors. Amb l'ac
tual situació és molt proba
ble que d'ací uns anys els
treballadors de l'esmenta-

Per a aconseguir treure
una mica de diners van fer
se vendes a la porta mateix
de la fàbrica (paregut a un
mercadet), però els treba
lladors van rebre xifres

de
una

de
Els

treballadors van
continuar treba
llant sense cobrar
fins al febrer de
1997, data en la
qual es va tancar
definitivament

continuar treballant sense
cobrar fins al febrer de
1997, data en la qual es va
tancar definitivament
aquesta coneguda empre
sa.

Una de les fàbriques
més importants en la
història de Benicarló

va ser l'empresa Roig
Marín SA, " les toques", la
qual es dedicava a l'elabo
ració, confecció i venda de
prendes infantils de gènere
de punt de la marca Pituco.

Aquesta empresa comp
tava als anys 70 amb uns
140 treballadors, és a dir,
una important plantilla per
a l'època. Amb el temps
aquesta xifra es va anar
reduïnt per les pèrdues
econòmiques i, al 1993,
quan hi havia uns 60 treba
lladors, es va fer una
reducció de plantilla, que
dant-se la fàbrica amb
només 30 treballadors.

La família Roig Fibla era
la propietària de l'empresa
i dels terrenys, la qual no
va poder fer front als canvis
en la indústria tèxtil i el mes
d'octubre de 1996 va fer
una suspensió de paga
ments. Els treballadors van

--
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Els grups polítics locals parlen per a La Veu sobre aquesta proposta

Cal invertir en infraestúctures
culturals a Benicarló?

f6 REDACCiÓ

Enric Moya va parlar sobre
aquesta problemàtica

va afirmar que "tenim dèfi
cit en infraestuctures cul
turals a Benicarló, existeix
un passivisme municipal
sobre aquest tema.
Deixant de banda les
assignatures pendents,

~ Compte Fibla, les drassa
i nes del camí la Mar, i l'ac
" tual Auditori encara per

concloure, així com la
presó, totalment inutilitza
da. Quant a Roig Marín pot
ser interessant segons el
cost, ja que som una ciu
tat amb més de 1.000
milions de deute".

I
l

Flos ens va donar
el seu parèixer

J

)ih. "*
Tere Burguillo, portaveu del

PSOE de Benicarló

Fibla. L'Ajuntament està
deixant de banda les
infraestuctures culturals i
no aprofita els terrenys
que podria explotar".

Per la seua part el prota
veu del BLOC, Enric Moya,

tionant el tema de Roig
Marin amb els bancs, per
tal d'analitzar l'adqusició
dels terrenys arribant a
un acord raonable. Si
aconseguírem els
terrenys podríem plante
jar-nos la creació d'un
gran teatre per a
Benicarló".

Flos també va afirmar
que Benicarló "té gran
quantitat d'instaHacions
culturals, i ara quan es
finalitzen' les obres del
Convent de Sant
Francesc tindrem un
espai d'uns 2.000 m2 útils
per a tres museus,
d'Etnologia, Arqueologia,
i Faller, al mateix temps r
que disposarem d'una ~

sala polivalent per a tot I
tipus d'activitats cultu- ,
rals".

Tere Burguillo, porta
veu del PSOE, va comentar
que "abans d'invertir en
uns nous terrenys cal
aprofitar i explotar
aquells que l'Ajuntament
no utilitza i té adquirits,
com la Fundació Compte

(Continuació de la pàgina 3)

A
nalitzant les
instal·lacions exis
tents a Benicarló

podem comprovar com en
l'àrea de Cultura hi ha algu
nes carències que cobrir
(teatre, sala pública de con
ferències i reunions, millo
rar el Casal Municipal), i
també hi han llocs que
s'han quedat menuts, per
exemple l'Auditori. Per
aquest motiu hem pregun
tat als partits polítics locals
els quals analitzen aquest
tema i el de l'adqusició dels
terrenys de l'empresa Roig
Marín.

El protaveu del PP, Juan
Antonio Mañà, va parlar
sobre aixó, "és cert que
falten més infraestuctu
res per a cultura, però
estem ben servits. Sobre
Roig Marin estem espe
rant l'informe jurídic del
banc i analitzarem la
situació".

Per la seua part, el regi
dor de Cultura, Francisco
Flos, va indicar-nos que
"personalment estic ges-

e s 1;"1.1d.io c:::~__--_.....:c;:....-----::c::-:::::.::::::--c:=:::~:.
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Reportatges, càmeres, accessoris, tot per a la fotografia
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Tot tipus de tamanys. Tots els preus i a més us regalem el video del vostre casament. lnjòrmeu-vos

Plaça del Mercat, 1 Benicarló

Telèfon: 96447 1432
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S'utilitza per als coets que eviten les pedregades. però produeix la disminució de pluges

La Unió de LLauradors exigeix mesure~

contra l'ús incorrecte del iodur de plata

i~ ISMAEL MATEU

Els membres de La Unió pensen movilitzar-se si no tenen
resposta les seues peticions al Ministeri

pulació del iodur de plata
pot influir en les pluges".

La Unió de Llauradors
també creu que existeix un
mercat negre per adquirir
fàcilment els productes, per
això exigeix "un permís per
poder llençar els coets,
un control per a poder
crear-los, i un control per
a comprovar qui els
llença".

Els llauradors creuen
que darrera de tot estan les
companyies d'Asseguran
ces, "les quals estalvien
més diners contractant
una avioneta que indem
nitzant grans collites",
afirmava Brusca.

tradictòria postura del
Ministeri d'Agricultura, "la
senyora Tocino afirma
que no existeixen aquests
coets, però nosaltres
tenim informes del
SEPRONA que confirmen
que en algunes zones

11 s'han fet eixes pràctiques
i que han causat una dis
minució considerable en
les pluges caigudes
durant tot l'any". El secre
tari comarcal ens planteja el
fet de que "és possible
que la funció dels coets
no siga la de trencar les
pedres, i a més ara els
científics ens donen la
raó afirmant que la mani-

,
¡ADN/O
!$e Uauradots j Ia.1laQers

(OAG

dediquen a llençar aquesta
substància química, pro
duint un efecte similar en la
natura.

Si s'aplica la teoria tot és
correcte, però segons els
llauradors de La Unió, es
pot canviar la funció d'a
quests gasos i en lloc d'evi
tar la pedregada el que s'a
consegueix és que les plu
ges desapareguen, és a dir,
es desplacen.

El secretari comarcal de
La Unió, Joan Brusca, parla
del tema i comenta la con-

. /'
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N
ovament La Unió de
Llauradors i
Ramaders del

Maestrat encapçala una rei
vindicació davant les màxi
mes autoritats locals i esta
tals i recolzada per un gran
nombre d'associacions i
col·lectius de llauradors.

Des de fa molts anys s'u
tilitzen uns coets compos
tos de iodur de plata, els
quals serveixen per evitar
les pedregades i així salvar
moltes collites, també exis
teixen avionetes que es

~b~E::~<=>~
COPISTERIA LLIBRERIA PAPERERIA

TENIM ELS LLIBRES DE TEXT DEL NOU CURS 1999-2000
SI VOLS ESTALVIAR VINE

ET REGALEM UN VAL DE DESCOMPTE DEL 10% EN EL MATERIAL ESCOLAR
AL COMPRAR UN LOT COMPLET DE LLIBRES DE TEXT

LA QUALITAT AL MILLOR PREU

N O VA A O RE ÇA: Passatge sant Blai 2/cantonada sant Jaume
Tel/fax 964.47.56.98 • 12580 Benicarló
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5è bulletíde L'Estel del Collet·
.Il'o A.C. L'ESTEL DEL CaLLET

E
I director de les representacions

. teatrals per aquesta segona
edició tornarà a ser Josi

Ganzenmüller Roig, tal i com va acor
dar la Junta Directiva de l'Associació.

El cartell anunciador de l'edició
1999 serà obra del degà de la pintura
a Benicarló i soci de l'Estel del Collet,
Fernando Peiró Coronado. De segur
que ens sorprendrà.

L'A.C. l'Estel de Collet se sent molt
afalagada perquè, d'una banda, Josi
Ganzenmüller (soci i director teatral
de l'Estel) va estar nomenat
Mantenidor de les passades Festes
d'Agost; d'altra, José Gellida (soci i

col'laborador de l'Estel) va estar
nomenat Persona destacada en l'àm
bit cultural 1999; i per últim, el nostre
soci Carmelo Castelló va estar nome
nat Persona destacada en el volunta
riat social 1999. A tots tres, en nom
de l'Associació, la nostra més cordial
enhorabona.

I parlant de festes, l'Associació ha
tornat a participar en la Fira
Alternativa amb la finalitat de difon
dre, més encara, l'Estel així com fer
nous socis i posar a la venda tant el
llibre com la samarreta de
l'Associació. La cosa va funcionar bé
i ja en som uns quants més, de socis.
Si algú de la vostra família està inte
ressat a participar com a actor o
actriu en l'Estel del Collet us comuni-

quem que es farà un nou càsting per
cobrir els llocs que han quedat
vacants. Això serà avui divendres de
setembre a l'Auditori Municipal.

- Si teniu entre 10 i 14 anys, el càs
ting serà a les 18 hores. (Primer cal
posar-se en contacte amb el vostre
centre d'ensenyament)

- Si teniu més de 18 anys, el càs
ting serà a les 20 hores. (Directament
a l'Auditori)

Us recordem que l'Estel és cosa de
tots els benicarlandos i benicarlandes
i que tots podeu participar en alguna
de les àrees de treball del nostre pro
jecte: decorats, vestuaris, dissenys,
regidors, junta...

L'Estel us espera!!

observatore mundana
per J. R. Ramírez

L
es previsions de les

.
catàstrofes climàti
ques solen equivocar

se. Les previsions de les
catàstrofes polítiques són
més encertades. Encara
així, el congrés del PSPV
ha sorprès a tots. Els socia
listes espanyols,en la seua
secció levantina, han esce
nificat una de les paròdies
més grans de la misèria
política. Poques vergonyes
li quedaven ja al PSOE per

Porca
ensenyar, però els valen
cians han estat capaços de
superar-se a ells mateixos.
De tota manera, si totes
les assemblees i reunions
preparatòries del congrés
havien estat tan tranquil' les
com la de Benicarló el
resultat era previsible.
Zaplana deu estar fregant
se les mans veient les pre
visions d'un llarg regnat
sobre la terra, la nostra.
Què ha de passar més per-

• ;'li,. •

mlSerla
què el PSOE no es crega
que són l'alternativa al PP?

Zaplana. deu estar
fregant-se les
mans veient les
previsions d'un
llarg regnat sobre
la terra, la nostra

Una cosa sí que se'ls ha
d'agrair al PSOE valencià i

al benicarlando en particu
lar: són ben conscients que
la seua activitat pública és
plenament criticada i criti
cable per qualsevol mitjà
de comunicació. Ho accep
ten i saben que forma part
del joc democràtic, no com
algun regidor del PP local
que utilitza les seues Jarrai
per defensar-se dialèctica
ment en un miljà amb el
qual no té afinitats.

RÀDIO BENICARLÓ

EMISSORA MUNICIPAL
107.3 FM

Méndez Núnez, 91
Tel.,. 47 35 44

BENICARLÓ

.~.NOSTRA TELE
Avda. Marqués de Benlcar16, 27

Telí. 4719 83
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fl...passat divendres, dia 17, es va fer la inauguració oficial

Benicarló ja gaudeix d'una piscina coberta
.d':o ISMAEL MATEU

T
ot i no haver estat
invitats pel Regidor
d'esports Marcos

Marzal, el qual si va fer què
s'enviaren les correspo
nents invitacions a la resta
de mitjans informatius (es
veu que la llibertat d'ex
pressió li és un poc desco
neguda), La Veu, invitada

per l'empresa UBAE-SEAE,
va estar present en la inau
guració de la piscina muni
cipal de la nostra ciutat.

L'Alcalde de Benicarló,
Jaime Mundo, va ser l'anfi
trió d'aquest acte, on no va
poder assistir el President
de la Diputació, Carlos
Fabra, el qual va ser substi
tuit pel Vicepresident,
Francisco Martínez; també

van assistir el Director
Territorial de Cultura i
Esports, Francisco Baila,
l'esmentat Marzal, i els res
ponsables de l'empresa
que regirà la piscina UBAE
SEAE.

Tots van lloar les magní
fiques instal·lacions amb
les quals podran gaudir els
benicarlandos, destacant la
varietat de preus i horaris

amb els quals es podrà uti
litzar la piscina.

L'acte va estar presidit
per la Reina de Festes,
Beatriz Rico, i la cerimònia
de benedicció de les ins
tal·lacions va realitzar-la el
mòssen Sebastià.

Ara Benicarló també pot
presumir de Piscina.

La inauguració de la Piscina va congregar molta gent Els xiquets xalarant amb aquesta instal.lació

La Penya Setrill va realitzar la verema
.d':o MARGOI

C
om cada any per aquestes
dates els membres de la
Penya Setrill de Benicarló van

realitzar la ja tradicional verema i tre
pitjada, amb la finalitat d'elaborar una
de les varietats del Vi Carlon, la del
Macabeo.

Tot açò va passar el dissabte pas
sat dia 18, a les 9 del matí la camara
da de veremadors i veremadores uns
50 en total van viatjar fins a la vinya
de la Jana. Com sempre no va faltar
l'esmorzar, i quan ja passat el migdia
després de la verema es va transpor-

tar el raïm a Benicarló.
Per la vesprada es va procedir -al

celler de sempre, al Camí de la Mar
a la trepitjada del raïm i tast del most.
Un dels encarregats d'aquesta activi
tat, Pasqual Moya va comentar que
la collita d'enguany "no ha estat tant
bona com l'any passat, al 98 va m
veremar uns 4.000 kg, mentre
enguany han estat no més 500".

Encara que ha estat una mala colli
ta, el representant del Setrill va deixar
clar que "el nostre propòsit és recu
perar la tradició perduda d'elaborar

el Vi de Carlon, independentment
de la collita, i sempre amb un pro
cediment artesanal. Hem fet uns
300 litros de la varietat del
Macabeo. L'any passat van ser
2.500".

Segons Moya "la mala collita ha
estat a causa del mal temps.
Aquests forts temporals han afec
tat el raïm".

Per concloure la jornada es va fer
el típic tast de cocs, vi i mistela.

FOTO - ESTUDIO Chico busca Chica
para una relaci'ón seria

Tel.: 649 55 46 82
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( el mussol)
L'aigua fins el bescoll

E
I mussol s'ha assabentat que

,) per fi l'equip de govern del pp
va poder inaugurar oficialment

,;, la seua Piscina Municipal després de
romandre mesos esperant amb neguit
aquest gran esdeveniment per al futur
dels seus conciutadans, sobretot per
què encara els durava el regust
amarg que van partir durant la cam
panya electoral gràcies al BLOC.

El mussol, que per cert considera
força antidemocràtic no convidar pot
ser a l'acte cabdal dels últims anys a
Benicarló a La Veu, creu que aquesta
meravellosa opció per a l'esport i l'oci
local no li pot fer tancar els seus ulls a
la problemàtica que aquesta infraes
tructura està generant a la societat
civil.

El mussol d'un primer cop d'ull creu
que ha estat una gran errada del PP el
deixar en mans privades la gestió de
la piscina durant tota la primera dèca
dadel nou.mil·lenni, Ja que amb l'ex
cusa que a la tresoreria municipal no
li costarà cap duro el seu manteni-

ment s'ha permès que l'empresa que
gaudeix de l'adjudicació puga fer una
oferta que no és ni la més justa ni la
més econòmica.

El mussol considera que no és
justa per a un Club de Natació que
des dels finals dels vuitanta amb gran
esforç i amor per la natació ha bregat
per aconseguir que la Piscina fos una
realitat, i ara tot el seu treball no té
cap sentit perquè el PP no ha volgut,
per omissió o desídia, facilitar que
aquest club utilitze la piscina en les
mateixes condicions que gaudeixen
bàsquet, futbol, atletisme, etc., és a
dir sense costar-lis un sol duro l'ús de
les instal·lacions.

El mussol també creu la política de
venda del producte és força punitiva
per als benicarlandos, perquè nedar
serà el més car de qualsevol piscina
de la província i tot per culpa d'uns
polítics que han tingut por de destinar
part dels diners dels impostos cadu
fers per al seu manteniment, així han
permès que UBAE-SEAE puga acon-

seguir com sia i al preu que siga un
fotiment d'abonats i/o usuaris pagant
un preu d'or, per no tenir perdudes i
no tenir que plegar al quart dia.

El mussol considera ·que aquests
fets només han provocat, sense
entrar en els casos de jutge i part, que
una entitat cívica amb una llarga tradi
ció com és el CNB haja entrat en un
procés de crisis interna per culpa de la
imposició de no poder fer competèn
cia deslleial a la piscina, quan aques
ta si que els fa una descarada com
petència per pillar-los clients, i que els
ha obligat a renunciar a un be cívic
preciós com era la seua Escola de
natació dels menuts.

El mussol voldria equivocar-se,
però està convençut que el pasotisme
del PP tindrà conseqüències negati
ves per a Benicarló perquè per un
costat desfarà el CNB i per l'altra farà
plegar Ubae perquè no aconseguirà
els 5.000 usuaris per mantenir-la, fer
les millores a les que obliga el seu
contracte i sobretot guanyar diners.

I

NOM

DOMICILI

Fitxa de subscripció
COGNOMS

POBLACIÓ CP TEL.

Se subscriu a La Veu de Benicarló, per l'import de: O 4.680 pts (52 níuneros, anual, bonificació 10%) prorroga
ble si no hi ha ordre en contra. Als enviaments fora de Benicarló caldrà afegir 2.000 ptes anuals.

Forma de pagament: O Domiciliació bancària

Remeteu aquesta butlleta i la domiciliació bancària per 4.680 pts (52 números, anual) a Associació Cultural la Feram de
Benicarló (CI Sant Francesc, 95 Casal Municipal • 12580 8enicm'ló)

fugnatura:

BANC/CAIXA

ADREÇA

NOM I COGNOMS DEL TITULAR DEL COMPTE

Codi de Compte Entitat Sucursal

d

Domiciliació bancària

POBLACIÓ

Control Compte número

de 199

ep

\
J

Senyors: els demano que, fins a una nova ordre, atengueu els rebuts que els presentarà l'Associació Cultural la Fel'am de Benicadó per ]'jm

pOli de subscripció a La Veu de Benicarló.

n
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Cinema: Dimonis
.:6 JOSEP M. SAN ABDON

en el cap

Fitxa tècnica. Pel'lícula: Celos.
Director: Vicente Aranda.
Intèrprets: Aitana Sanchez- Gijón,
Daniel Giménez Cacho, María
Botto, Luis Tosar, Alicia Sanchez,
Pepo Oliva. Guió:Àlvaro del Amo i
Vicente Aranda. Fotografia: José
Luis Alcaine. Música: José Nieto.
Producció: José Luis Escolar. Any
1999. Duració 106 m.
http://us.imdb.com/Title?O156478.

U
na notícia llegida en un periò
dic fa uns anys és l'origen de la
darrera pel'lícula d'aquest

polèmic director, però sempre interes
sant, que és Vicente Aranda. Un
camioner es casa amb una noia tre
balladora en un magatzem de taron
ges, un dia descobreix casualment
una fotografia d'aquesta en actitud
amorosa amb un xicot desconegut, i a
partir d'ací, com ell diu, se li ompli el
cap de dimonis i es converteix en un
gelós obsessiu enderiat en conèixer

el passat de la seua dona.
El director ens mostra el conflicte

entre la raó i l'instint, el protagonista
és capaç de donar consells al seu
amic, però és incapaç de poder con
trolar la seua gelosia. D'altra banda
també es mostra la incapacitat de
fugir, la protagonista intenta ocultar el
seu passat, fins i tot comptant amb la
complicitat de la seua família i els
seus amics, però és impossible l'oblit,
el passat retorna irremissiblement.

La pel'lícula és d'una gran intensi
tat emocional, un sentiment d'ofec,
d'angoixa va apoderant-se de l'espec
tador a mesura que avança la història,
gràcies a la música de José Nieto,
però sobretot a la magnífica interpre
tació de l'actor protagonista, el
mexicà Daniel Giménez Cacho, tot un
descobriment, que amb el seu rostre
expressa perfectament tot el seu con
flicte interior.

Pel que fa a Aitana Sanchez -

Gijón, al començament el seu paper
sembla una mica inversemblant,
sobretot per un problema de guió, que
fa que al principi es presente d'una
forma lleugera el gran drama q~e,
amaga la seua vida, a mesura que el
conflicte avança la seua interpretació
adquireix força fins a arribar a uns
magistrals minuts finals. Mereix des
tacar-se també la interpretació de
María Botto, en el paper de l'amiga,
un altre descobriment d'aquesta
pel·lícula.

La pluja juga un paper important en
la pel'lícula, la tempesta del
començament és tot un presagi que
conduirà al dramàtic final sota la pluja,
en una d'aquestes escenes inoblida
bles de la història del cinema. Vicente
Aranda amb aquesta pel'lícula recu
pera el pols darrerament perdut, i
retorna al nivell dels seus millors films
com per exemple "Amantes".

anàlisi musical
e s 1O de la veu

per Adrian Esteller

Marc Martínez, 'El bolero del Rabal'

E
t volem presentar el nou disc de
Marc Martínez, titulat El bolero
del Rabal, el qual ha estat dedi

cat al seu barri ('El Rabal'), de la ciu
tat de Barcelona.

D'aquest nou LP podem extraure
com a principal senzill promocional el
tema que porta el mateix títol, al qual
no parla ningú, però on la seua lletra
és molt més directa. A més a més,
encara que no ho parega, el seu disc
no té res a veure amb el. bolero, ja
que es tracta del só del pop 'rock bar-
celonés. .

En aquesta ocasió el terme bolero
fa referència a les mentides. Un men
tirós, aquell que conta i s'inventa

històries, el qual s'uneix a la mentida
per a fer més interessant la seua
existència ilo la d'aquells que l'envol
ten

Seguretat Social
Seguretat Social, una de les ban

des nacionals que millor ha mesclat
el só llatí amb el pop rock espanyol,
tornen a les llistes d'èxits en aquesta
propera tardor 1999 amb un nou disc
anomenat Camino Vertrical.

Aquesta nova aventura musical,
del grup que es va fer famòs pel tema
'Chiquilla', està, composada per 10
cançons d'un só directe, fresc, i con
tundent.

Aquests són els 10 de La Veu:
1- Ixo Rai! - M.P (Manuel Postigo):
2- Adrià Puntí &. Maria del Mal

Bonet - Ull per ull. <i

3- Nacho Cano- Sube sube.
4- La barberia del sur - No se vivir.
5- Kid Rock- Bawitdaba. J

6- Macy Gray - I try . Kid Rock 
Bawitdaba

. I
7- Tam Tam Go - Atiapados em {ç¡

red. ' " I

8- Ehrique del Pozo - Embruja(ja.
9- Seguridad Social - El ritmo de tú

• Icorazon. ,,
10- Marc Martínez - El Bolero del

rabal.
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La Filoxera edita el seu
primer CD recopilatori Mira Bernabeu: Cicle

d'Exposicions La Luro Incerta

.IÓJ LA FILOXERA

Ha sortit a la venta el primer
recopilatori de música edi
tat pel fanzine benicarlan

do "La Filoxera". Aquest recopila
tori, anomenat "omenaje a la
mala huva", recull cançons de
diversos grups que han anat
apareixen en "La Filoxera" durant
la seua dilatada història. Cal des
tacar la presència en el disc de
tres grups benicarlandos:
Nereida, que ja van editar un disc
l'any passat amb una qualitat
sonora i musical molt alta y que
ens obsequien amb un nou tema
d'estil molt actual, "el impaciente
saco"; Coco, amb el seu tema
"julai", que amb la guitarra acús
tica i una encertada lletra té un
aire de cantautor; per últim La
Iguana, tot uns veterans en l'es
cena més rockera benicarlanda
que ens presenten el punk rock
de "special day".

Els catorze grups han

col· laborat desinteressadament
amb el CD, aportant les cançons
i financiant part de l'edició.
"Omenaje a la mala huva" es un
recopilatori ple de bones
cançons i que podeu aconseguir
pel insignificant preu de 200
duros. Només podreu trobar-lo
en "El Rastro Musical",
"Muchmusic", "Musical
Maestrat", "Vinarock", o dirigint
vos al apartat de correus 342 de
Benicarló.

La Filoxera.
"La Filoxera" és un fanzine

totalment independent realitzat
per joves inquiets des de fa més
de cinc anys. En les seues pàgi
nes podem trobar crítica de cine,
relats curts, poesia, còmic... tota
una oferta cultural molt original i
de qualitat, i fet ací!! Si voleu
col· laborar amb aquest fanzine
dirigiu-vos al apartat de correus
abans esmentat.

D
ivendres passat, dia 17 de setem
bre, es va inaugurar l'exposició de
pintura de la coneguda Mira

Bernabeu, la qual ha enmarcat aquesta
exposició dins del Cicle d'Exposicions La
Llum Incerta, promogut pel Consorci de
Museus del País Valencià. Aquesta exposi
ció romandrà oberta fins al dia 3 d'octubre
al Museu Arqueològic Municipal.

No a l'enfrontament entre
pobles

A
quí a la meua casa no entenem el
per què és mereixedora d'una car
xofa una persona que elegeix no tre

ballar a Vinaròs. A no ser que ara a La Veu
vos dediqueu a eixe esport tan i tan
Blavero d'enfrontar als pobles veïns.

Concert de les bandes juvenils'Fusió'
de Sant Cugat i 'Ciutat de Benicarló'

;6¡ ASSOCIACiÓ MUSICAL CIUTAT DE BENICARLÓ

Imatge de l'orquestra 'Fusió' de Sant Cugat (Barcelona)

E
I proper diumenge 26
de setembre a les
19h hi haurà a

l'Auditori Municipal un con-
cert a càrrec de
l'Orquestra Juvenil
'Fusió' de Sant Cugat i la
nostra Banda Juvenil
'Ciutat de Benicarló'.

Aquest intercanvi musi
cal comneçà el passat 15
de·· maig quan la nostra
barlda va realitzar un viatge
cultural a la població de
Sa~t Cugat. En aquesta
visita vam poder veure la

ciutat de Sant Cugat, el seu
monestir romànic i l'escola
de música 'Fusió'. Després
d'un dinar i berenar de con
vivència, el dia va acabar
amb un concert públic de
les dues entitats als jardins
del monestir.

Va ser un dia molt com
plet on els nostres joves,
units per la música ,van
gaudir d'unes hores de
convivència amb altres
joves . També puguerem
apreciar les grans infraes
tructures musicals d'una

població que cuida la seua
música.

Els membres de Fusió,

uns 25, vindran dissabte i
seran acollits per les famí
lies dels músics



La Veu de Benicarló, 24 de setembre del 1999

La Veu: setmanari oficial

esports ®
La Veu: setmanari oficial

Cap de setmana d'emocions
4 CLUB BASQUET BENICARLÓ

C__A_m_iI_Io_r_a_r_)

L'Amway Saragossa va ser l'equip guanyador

E
I CB Saragossa es va
coronar a la primera
edició del Torneig

Nacional Cadet de Bàsquet
'Ciutat de Benicarló'. El
conjunt entrenat per David
Lafuente va superar al
Pamesa València a la pri
mera semifinal, i al Barça
(93-81) a la gran final.
L'aportació de Rodrigo San
Miguel, millor jugador del
torneig, amb 24 punts a la
primera part, va ser bàsica.

L'actuació del CB
Benicarló va ser molt des
tacada. Després de perdre
contra el Barça a la semifi
nal, va plantar cara al
Pamesa València. En el
partit pel tercer i quart lloc
tan sols va perdre per 4

La megafonia propor
cionada per
l'Organisme

Autònom d'Esports va ser
ridícula, i va estar a punt
de deslluir l'homenatge a
Santiago.

El marcador va deixar

punts (68-72).

L'actuació del CB
Benicarló va ser
molt destacada.
Després de·perdre
contra el Barça a
la semifinal, va
plantar cara al
Pamesa València

L'actuació de Marin,
Simón, Roca, L1orach,
Martínez, Miralles, Oms,
Galvez, Hernandez,
Ferreres i Alberich, serà
recordada durant un temps.

L'assistència al pavelló
va ser d'uns 1.100 especta
dors durant els dos dies.
Les graderies, tot i no estar

de funcionar 3 vegades.
L'assistència de públic

no va estar a l'alçada de
l'organització.

Les autoritats locals
haurien de recolçar amb
més ganes projectes com
aquest.

plenes, van presentar un
ambient molt animat. La
zona lúdica de l'entrada,
les pilotes gegants, la músi
ca i els regals van sorpren
dre tothom.

Entre les dues semifinals
es va fer la cerimònia d'i
nauguració. En realitat era
un homenatge a Santiago
Senar, un dels millors
entrenadors de la història
del club. Després d'una
emotiva i treballada coreo
grafia, 12 exjugadors van
sortir a la pista. Agustí
Cerdà, Raül Senar, Montxo
Cornelles, Cristóblal Prieto,
Leo Tejedor, Manolo
L1orach, José Manuel

Violat, Carlos Martínez,
José María Cardona,
Leopoldo Pueyo, Carlos
Escura, i Tomàs Pitarch,
van fer plorar Santiago.

Es va homenatjar
Santiago Senar,
12 jugadors van
sortir a la pista i
van fer-lo plorar.
AI terra del pave
lló es podia llegir
'Gràcies Santi'

AI terra del pavelló es
podia llegir 'Gràcies Santi'.
Pirotècnia Tomàs va con·
cloure l'acte.

AUTO ESTELLER ESTELLER IMPORT

SEAT

(j¡]]D.
ÀUÓI

Ctra. Nacional 340, Km. 142
Tel.: 964 40 07 68 Vinaròs

Entrada taller: passeig Febrer Soriana
Exposició: Av da. Magallanes, 1
Tel.: 96447 17 08 Benicarló
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de diumenge a diumenge
per Paco Del Castillo i Rodolfo Serrano

El Benicarló és líder en solitari de la categoria

G

EI Benicarló és líder en
. solitari de la Regional

Preferent Grup Nord
gràcies a l'agònica i pírrica
victòria assolida contra el
discret Traiguera (2 - 1).
L'empat a casa de l'Acero i la
derrota clara del Vinaròs con
tra el Vilafamés han propiciat
que els homes de
Causanilles els puguen mirar
a tots des de dalt. Ja veurem
si dura la cosa perquè ja se
sap allò de l'alegria a la casa
del pobre...

Dissabte passat vaig
poder gaudir d'un partit de
futbol total, amb espectacle
dins i fora del terreny de joc.
Per començar, e! coatx local
es va haver d'inventar una
defensa de circumstàncies a
causa de la lesió de Tosic i la
sanció per targetes de
Rodolfo; ja em veu vosté al fi
interior David Carrillo des
truintjoc coma lateral dret, al
lateral dret Christian Calvet
de defensa escoba i a un
xiquet que li diuen Díaz ape
gat a la banda esquerra.
Només va faltar que a la
represa es va trencar Masip i
el migcampista Flos va esde
venir central. Tot un caos
defensiu que va propiciar
cosignes de l'entrenador tan

agosarades com la següent:
"Venga, que esto ya se ha
acabado, quiero las pelotas a
ochenta metros de aquí, a
ochenta metroóooos".

A la primera part el control
del COB va ser aclaparadort,
els forasters es veien nervio
sos, com esglaiats de les
dimensions del camp. Raül i
Palau van aconseguir cons
truir jugades dignes de cate
gories superiors i en una d'a
queixes, en un teua meua
teua, el xic de Borrasquillo va
materialitzar un preciós
golàs. Durant. aquest primer
període, tret d'alguna digna
excepció, no hi van haver
excessives puntades de peu
i hom preveia un matx d'a
quells de fair-play. A la grada
tots tranquils contemplant les
evolucions dels jugadors i
rient i xalant amb les pensa
des en veu alta de l'entrena
dor garlaire.

Ben diferent va resultar la
represa. Nervis, sang, llenya,
fel... i tot allò que vosta es
puga imaginar. Als cinc
minuts, després d'una falta
inexistent, va empatar el
Traiguera i al cap d'un quart
d'hora (em penso) Flos va
treure magistralment una
falta i va posar les coses al

seu lloc. L'àrbitre va desper
tar de la seua letàrgia inicial i
va repartir targetes a tort i a
dret. Els nervis es van apo
derar del terreny de joc i de
part de la grada. Tots van·
repartir estopa, els d'ací i els
d'allà però, i em sap greu dir
ho, van estar més esportius
els forasters que els de casa.
Quan algú queia al terra des
prés d'alguna jugada violenta
els nostres eren més sords a
l'hora de tirar la pilota fora i
els traiguerins no miraven el
color de la samarreta per
detenir el joc. Aquest és un
vici que caldria corregir,
sento una terrible sensació
de vergonya quan es pro
dueixen situacions sem
blants. També em posa molt
negre que per a interrompre
el partit allunyen la p.ilota cap
al camp contrari, això no és
d'esportistes; l'esfèrica s'ha
de tornar al lloc on ha sortit,
no es pot pretendre treure
profit d'una jugada semblant,
no és noble, no és generós.

El fet és que mentre
alguns jugadors s'estovaven
de valent (no va aplegar la
sang al riu però) a la grada
algun espectador s'excitava
més del que calia. No està bé
que un soci faça numerets

baixant fins a la barana de la
tribuna a escridassar l'àrbitre
i a deixar-se veure, però molt
pitjor està que aquesta mena
d'espectacles els perpetre un
directiu. I això és el que hom
va contemplar atònit dissabte
passat; un membre de la
Junta va descendir en tres
ocasions els graons de la
grada per manifestar de
manera poc educada la seua
disconformitat amb els crite
ris arbitrals; realment poc
edificant i turbi. La nova
incorporació brasilera, que
per no tenir encara els
papers en regla va presen
ciar el matx des de la tribuna,
contemplava amb uns ulls
oberts com a mangranes tan
trist afer. El Benicarló no pot
donar aqueixa mala imatge,
som -hauríem de ser- una
cosa més seriosa.

Diumenge vinent el des
plaçament és a Borriana. Em
consta que l'ambient de la
plantilla és "meravellós"
(m'ho va dir un jugador) i la
moral està pels núvols. Si no
passa res de nou
Causanilles podrà comptar
amb tots els seus efectius,
amb el brasiler i tot.

Rodrigo da Silva, un
brasileny per al CDS

E
I CD Benicarló ha
reforçat el seu curt
planter de jugadors

amb la incorporació del
jugador brasileny Rodrigo
da Silva.

Aquest jove extracomu
nitari té 20 anys i actua al
mig del camp com a orga
nitzador de joc.

El seu currículum és molt
interessant, com ens expli
cava el secretari tècnic del
CD Benicarló, Navarro,
"Rodrigo ha estat
Internacional Sub·17 amb
Brasil, té molta qualitat
tècnica, i procedeix del
Vitòria de Bahia, i ha jugat
7 partits a primera divisió". Rodrigo da Silva va estar presenciant el COB-Traiguera
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La Directiva del CD Benicarló passa del Juvenil

Política contradictòria
J6 ISMAEL MATEU (REDACTOR DE LA VEU DE BENICARLÓ)

Els joves del Juvenil han de ser el futur del CD Benicarló

dir-nos com s'han presen
tat les fitxes el dia abans
del primer partit?

Aplaudeixo la tasca de la
nova directiva, però sen
yors, la imatge que dóna el
nostre Juvenil és lamenta
ble, no és digna de
Benicarló, i no cal oblidar
que ells són el futur del
nostre estimat club.

Carrillo, Navarro,
Causanilles.

Tot el que està succeint
és contradictori. Com és
possible que una directiva
que aconsegueix fer un
equip del poble es despreo
cupe del CD Juvenil? Com
és possible que el Juvenil
del COB viatge a Vila-real
amb 11 jugadors? Algú pot

Alguns pares i gent pro
pera al Juvenil ens han
informat que els joves juga
dors no han realitzat pràcti
cament pretemporada, han
jugat aquests dos partits
amb només 11 jugadors, és
a dir, no tenen ni suplents.
També cal comentar el fet
que no tenen entrenador.
Quatre persones han entre
nat l'equip: López López,

Juvenil, que s'ha tradul't en
dues derrotes d'escàndol,
1-8 davant el CD Castelló, i
4-1 contra el Vila-real CF.

El Juvenil ha viat
jat a Vila-real amb
només 11 juga
dors i ha tingut
fins a 4 entrena
dors

'.- .

T
ot i la magnífica polí-
tica de pedrera que
està desenvolupant

la nova directiva del CD
Benicarló, i sense voler
ofendre a ningú, estem
obligats a fer ressò d'un
tema molt perillós per al
futur del futbol benicarlan
do.

El CD Benicarló Juvenil
ha iniciat -ja fa dues set
manes- el seu campionat
de lliga deixat de la mà de
Déu. Volem fer públic l'es
tat de deixadesa en què es
troben els xiquets del

El gimnàs Madison nombrat seu de la
Federació Espanyola d'Aeròbic de Castelló

l~ CWB MAD/SON

EI passat mes de juliol la Junta
Directiva de la Federació
Espanyola d'Aeròbic (FEDA),

en l'assemblea celebrada a Madrid,
va decidir acceptar la sol·licitud pre
sentada per Madison per a ser la seu
d'aquesta federació en les comar
ques de Castelló.

Els responsables d'aquesta nova
associació seran Piti Pinsach (llicen
ciat INEF, instructor de cursos de for
mació, i presentador en convencions
nacionals) i Rosa Mari Andrés (3r
nivell d'Aeròbic FEDA, instructora de
cursos FEDA, i competidora nacional
de Fitness), que junts formen un gran

equip per tal de portar aquest repte
endavant.

Amb motiu d'inaugurar
l'esmentada associació
el 16 d'octubre, a les
17h, es realitzarà la
Festa del Fitness en
Benicarló

Amb motiu d'inaugurar l'esmenta
da associació el dia 16 d'octubre, a
les 17h en la plaça de Maria Victòria,
es realitzarà, amb la col·laboració de
l'Ajuntament, la Festa del Fitness a

Benicarló, on diversos centres de les
nostres comarques realitzaran actua
cions, i es farà un Masterclass popu-
lar impartit per dos monitors. .

I Assemblea General
També cal recordar que el passat

12 de setembre es va realitzar la I
Assemblea General del Club
Madison, on es va crear la nova orga
nització interna del club, la qual ges
tionarà el suport als seus competidors
en les diverses modalitats practica
des.

A més a més, es va indicar als
socis que Madison ja pertany a l'OAE
de la nostra ciutat.
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ca Deixeu en pau la Basseta

eada vegada són més
les imatges i fotogra
fies que ens arriben

de la Basseta del Bovalar,
però no ens les envien' pel

paratge tant meravellós que
tenim, sinó per la merda que
solen deixar els veïns de la
nostra localitat i de pobles del
costat.
En aquestes podem observar
com alguns quan van a vere
nar obliden que existeixen els T

contenidors, i no dubten en
llençar al terra les deixalles.
Fins i tot hi ha qui amaga les
restes a sota dels banquets i

taules de pedra que hi ha, per
tal de poder menjar amb
major comoditat.

No volem ser pesats però cal
plantejar-se el tema, Ja està

. bé de tirar pedres a la nostra

pròpia teulada; la natura cal
respectar-la, sinó ens queda-
rem sense llocs d'esbarjo i de Si vols veure la teua Foto-denúncia publicada,envia-Ia a

descans saludables. la Veu de Benicarló el Sant Francesc, 95 Benicarló
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•
agenda@

tot el que es cou a Benicarló i comarca
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ORQUESTRA JUVENil "FUSiÓ"
(Sant Cugat del Vallés)

SECCiÓ JUVENil DE LA BANDA DE
MÚSICA "CIUTAT DE BENICARlÓ"

Diumenge 26 de Setembre de 1999
19:00 hores

Auditori Municipal de Benicarló

L'intercanvi musical tindrà

l'orquestra 'Fusió' de Sant Cugat

DIUMENGE 26 DE SETEMBRE
~ Intercanvi Musical.
Organitzat per la Societat Musical 'Ciutat de Benicarló',
Intercanvi Musical entre l'Orquestra Juvenil 'Fusió' de Sant
Cugat del Vallés (Barcelona), dirigida per Guerassim
Voronkov, i la Secció Juvenil de la Banda de Música 'Ciutat
de Benicarló', dirigida per Pablo Anglés Galindo.
Lloc: Auditori Municipal de Benicarló.
Hora: 19:00 hores.
DIUMENGE 26 DE SETEMBRE
~ Intercanvi Musical.
Organitzat per l'Associació Cultural Diabolus, concert per a
saxo (Jorge Martorell) i percussió (Dani Tejedor).
Lloc: local social, Crist de la Mar n. 152 Hora: 20:30 hores.
Preu: 500 pessetes. .
FINS AL 15 D'OCTUBRE
~ XII Premis Alambor 1999.
Com cada any l'Associació Cultural Alambor ha programat
els seus tradicionals premis, XII Premi de Contes, I
d'Investigació Històrica, i el VII d'Investigació Idiomàtica.
Adreça: Associació Cultural Alambor -Casal Municipal-,
carrer Sant Francesc, n.95, 12580 Benicarló. A .de fer-se
constar al sobre "Per als Premis Alambor (de Contes,
d'Investigació Històrica, o d'Investigació Idiomàtica, segons
escaiga)".Data límit: divendres 15 d'octubre de 1999.

'LocosenAlahama: Banderas s'estrena al Capitol
'La espia que me achuchó', interessant film al Regio

h REDACCiÓ

Locos en Alabama (Capital),
amb la direcció d'Antonio Banderas, que
s'estrena com a director de pellícules a
Hollywood, el guió de Mark Childress, i
amb els papers estel' lars de Melanie
Griffith, David Morse i Lucas Black,
podrem gaudir d'aquesta història on la
dona de Banderas, Griffith, tindrà un espe
cial protagonisme

El director malagueny s'està convertit
en l'abanderat del cinema estatal.

La espia que me achuchó
(Regia), al Regio Cinema podrem xalar
amb aquest interessant film dirigit per Jay
Roach, on els protagonistes principals són
la parella formada per Mike Myers i
Heather Graham.

Podreu gaudir del millor cinema.
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EL CÒMIC SETMANAL

DE XAVIER BURRIEL
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Cartellera de Cinema Benicarló i Vinaròs
del 24 al 27 de setembre

Vinaròs'

LA ESPIA QUE
ME ACUCHÓ

.Divendres
22:30

Dissabte
- 19:45 i 22:30

Diu'menge
17:00, 19:45 i 22:30

Dilluns
19:45 i 22:30

_I .J• •J• •~ING!\\A

LOCOS EN EYES WIDE SHUT
ALABÀMA

Divendres
22:30

Dissabte CON S U L T E U
19:45 i 22:30 HORARIS
Diumenge

17:00, 19:45 i 22:30
DHluns

19:45 i 22:30

C:OLISEUM

LA ESPIA QUE
ME ACUCHÓ

Divendres
22:30

Dissabte
19:45 i 22:30
Diumenge

17:00, 19:45 i 22:30
Dilluns

19:45 i 22:30
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